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Szanowny Panie Prezydencie,
 
Na podstawie rozmów z mieszkańcami i wizji lokalnej na ulicy Czecha, stwierdzam, że dla bezpieczeństwa mieszkańców, a w szczególności
dzieci, należy wykonać chodnik lub przynajmniej wykonać poszerzenie i utwardzić je dla zapenienia bezpiecznego ruchu pieszych. 
Prośba nasza dotyczy końcowego odcinka ulicy Czecha do granicy ze Zwonowicami.
 
Jestem przekonany, że Panu Prezydentowi leży na sercu dobro i bezpieczeństwo mieszkańców.
Za pozytywne rozwiązanie sprawy z góry serdecznie dziękuję.
 
Z wyrazami szacunku,
Pozdrawiam
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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